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Els avis més estimats: 

ELS TRES REIS MAGS D ’ORIENT

Tots sabem que els Reis Mags són tres, perô molts no 
saben que el que porta els régals al nostre poblé és el rei 
M ELCHOR.

La principal dificultat per fer aquesta entrevista ha si- 
gut poder-lo trobar en aqüestes dates. Gràcies a que conei- 
xem el patge que recull les cartes dels nens del poblé i que 
ens ha fet de traductor, el Rei ens ha concedit una entrevista.

Com ho fan per portar tants de régals a tots els nens?
Abans ho teníem una mica difícil, perô ara ens hem mo- 

dernitzat i amb els avanços de la técnica podem portar mol- 
tes joguines a tots els nens.

Han sigut gaire dolents els nens?
Quasi bé tots han fet força bondat, encara que sabem 

que a l ’escola hi ha tres o quatre nens que no n ’han fet gaire. 
I ais que segur que no els portarem  res són ais que fan breto- 
lades a altes hores de la nit fent malbé coses i molestant ais 
veins.

Quines són les coses que més li han agradat d’aquest any?
El fet de que s’hagin associât els veins de Quart Nou, 

també la pintada de Tesglésia de Sta. M argarida i les dife- 
rents festes i actes de cada nucli.

Qué és el que més l’ha decebut?
M ’han decebut molt que una cosa tan maca com TAs- 

sociació Sardanista s’hagi disolt, i les desavinences que a ve- 
gades hi ha entre els veins.

Quin dia ens vindrà a visitar?
Com cada any, vindré la nit del 5 de Gener. Procuraré 

no fer soroll per no despertar a ningú i ais que s’hagin portât 
bé els portaré molts de regáis.

Qué és el que li agradaría poder portar al nucli de La Creueta?
M ’agradaría molt poder convéncer el Bisbat perqué 

arranjés el local social, que els fa molta falta, i també desit- 
jaria  que es puguessin anar solucionant els conflictes amb els 
veins de les Vivendes Barceló de Girona.

I a Palol d’Onyar, que els duría?
Els desitjaria que es pugués pintar Tesglésia de Palol i 

que Taigua no sortis tan vermella. I sobretot que el jovent 
no faci curses amb els cotxes ni destrossin coses que són de 
molta utilitat per a tots.

I molts bons desitjos per l’Associació de Veins que está 
passant un mal moment.
I qué portaría a Quart?

Els portaría uns bons semàfors per evitar accidents i els 
desitjaria que la gent no aparqués tan malament ja  que po
sen en perill la integritat dels altres. I com no, que ben aviat 
puguin veure urbanitzada la travessera de Q uart i pels nens, 
que puguin tenir les noves escoles acabades.

I a la zona de les Gavarres?
Els desitjaria que puguessin tenir l’electrificació i el te- 

lèfon rural, i que els focs segueixin respectant els seus boscos.

Ens agradaria haver-li preguntat moites més coses pe
rô, corn ja  és sabut, en aqüestes dates els Reis estan molt ocu- 
pats. De totes maneres ens ha promès que l’any que ve ens 
concedirà una altra entrevista i esperem tornar-lo a tenir amb 
nosaltres.

1 ja  ho sabeu, sigueu bons minyons i... les sabates a la 
finestra i els mitjons a la xemeneiaü

BONS REIS!!


